
Protokoll för årsmöte Nosework SYD
Datum: 24.04.07
Närvarande: Inger Borg, Franziska Finardi, Liselotte Hagberg, Gunilla Ståål,
Mikael Andersson, Marita Jönsson, Jacob Lindqvist, Kaisa Jönsjö, Åse Rubin,
Susanne Karlsson och Ann-Mari Holmström

1. Inger Borg väljs till ordförande för mötet.

2. Ann-Mari Holmström väljs som sekreterare för mötet.

3. Franziska Finardi och Åse Rubin väljs för att jämte ordförande justera dagens
protokoll.

4. Franziska Finardi och Åse Rubin väljs till rösträknare på mötet.

5. Mötet upprättar och justerar en röstlängd med alla närvarande på mötet.

6. Mötet godkänner den föreslagna dagordningen.

7. Mötet beslutar att årsmötet blivit i behörig ordning sammankallat.

8. Sekreteraren Ann-Mari Holmström läser upp föreningens verksamhetsberättelse för
2023. Mötet godkänner verksamhetsberättelsen för 2023

9. Kassören Gunilla Ståål läser upp den ekonomiska årsredovisningen. Mötet godkänner
årsredovisningen för 2023

10. Revisor Mikael Andersson läser upp revisionsberättelsen och beslut om ansvarsfrihet
för verksamhetsåret 2023. Mötet beslutar om ansvarsfrihet för styrelsen

11. Inga motioner är inkomna till årsmötet.

12. Sekreterare Ann-Mari Holmström läser upp förslaget till verksamhetsplan för 2024,
vilken godkänns av mötet.

13. Kassören Gunilla Ståål läser upp förslaget för budget för 2024, vilken godkänns av
mötet.

14. Mötet beslutar om att ha 5 ledamöter och 2 suppleanter i styrelsen för 2024.

15. Valberedningen presenterar sitt förslag på styrelse för 2024 och mötet väljer:
a. Ordförande, 1 år - Inger Borg

b. Övriga ledamöter i styrelsen:
l. Franziska Finardi, 1 år kvar.
ll. Gunilla Ståål, 1 år kvar.
lll. Ann-Mari Holmström, 2 år.



lV. Ann-Christine Andersson, 2 år.

c. Suppleanter, Susanne Lindros, 1 år
Liselotte Hagberg, 1 år.

d. Revisor, Mikael Andersson, 1 år kvar.

e. Revisorsuppleant, Jacob Lindqvist, 1 år.

f. Valberedning för att förbereda valen för nästa årsmöte.

l. Sammankallande, Anette Stenqvist, 2 år.
ll. Ledamot valberedningen, Åse Rubin, 1 år.

16. Övriga ärenden.
Beslut om medlemsavgift för 2025.
Mötet beslutar om oförändrad medlemsavgift 100:- även för 2025.

17. Mötet avslutas och ordförande Inger Borg tackar för visat intresse.


